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中邦 - 浙江大学博士项目推介

MilGEC- ZJU PhD PROGRAM PROMOTION
所在地

Location
杭州·浙江

Hangzhou,Zhejiang

项目名称

Program
博士

PhD
奖学金

Scholarship
Type A:Cover tuition fee,Free accommodation on campus;With
Stipend(Granted in accordance with the relevant standard); free
Comprehensive Medical Insurance for 3-4 academic years.
Application deadline: December 31, 2023

Type B:Cover tuition fee, living and research allowances, international
travel（Only open to Humanities and Social Science programs）

Type C: Cover tuition fee, Free accommodation on campus,With
Stipend RMB7000/month,free Comprehensive Medical Insurance（Only
open to medical programs）

Type D: Cover tuition fee, Free accommodation on campus,With
Stipend RMB3500/month,free Comprehensive Medical Insurance（Only
open to medical programs）

申请期限

Application
Deadline

February 29th, 2024

专业设置

Majors
英语授课本科专业：见附件 1
English-taught Undergraduate programs：See Attachment 1
汉语授课本科专业：见附件 2
Chinese-taught Undergraduate programs：See Attachment 2

授课语言

Instruction
Language

汉语/英语

Chinese/English

入学年份

Date of Admission
2024年 9月
September 2024

学习期限

Duration
3-4 年

3-4years
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学费

Tuition

An extra RMB 8,000 yuan/academic year shall be charged for programs
whose language of instruction is English.

Doctoral De
gree Progra
m (Chinese
- taught)

Philosophy, Literature,

History
RMB 29,800 Yuan/Year

Econ., Business, Man
agement,Law,Edu.,Sci.,
Eng.,Agr.

RMB 34,800 Yuan/Year

Medical Science, Art,
PE

RMB 39,800 Yuan/ Year

住宿费

Accommodation
根据校区和房型而定。

长期生一般每学年在24000-84000人民币之间或每天在80-280人民币

之间。

短期生一般每天在 120-400人民币之间。

Based on the campus and type of room.
Long-term varies from RMB 24000 to 84000 every year or RMB 80 to
280 every day.
Short-term varies from RMB 120 to 400 every day.

年龄限制

Age Limitation
40周岁以下

Under 40
申请资格

Application
Qualification

1.博士申请人综合要求：

1.1持外国护照的非中国籍公民。

1.2 40 周岁以下（有一定工作经验和学术研究能力者年龄可适当放

宽），已获硕士学位（申请时尚未毕业者须提供预毕业证明，最迟须

在入学前取得硕士学位证书）。

1.3身心健康（无传染病和影响正常学习的身体或精神疾患）、品学

兼优、对华友好、无违法犯罪记录。

2.国籍要求：

2.1中国大陆（内地）、香港、澳门和台湾居民在移民外国后，作为

国际学生申请人，根据教育部有关规定，须提供中国国籍退籍证书和

中国户籍注销证明。

2.2申请人在外国出生时取得外国国籍，出生时父母均为中国公民，

或父母一方为中国公民的，申请人父母（中国公民方）须在申请人出

生前取得外国永久居留权。

注：申请人如在申请、录取及入学后被中国公安机关认定具有中国国

籍的，将取消申请资格、录取资格、入学资格或予以退学处理。

3.语言水平要求：符合《浙江大学国际研究生项目语言水平要求》

1. General Requirements
1.1 Applicants must be non-Chinese citizens and valid foreign passport
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holders.
1.2 Under the age of 40 (Age limit is flexible for healthy applicants with
certain work experience and high academic ability).Applicants must be
Master’s degree holders (Those who provide pre-graduation certificate or
student status certificate at application MUST provide Master’s degree
diploma no later than registration .)
1.3 With proper moral conduct, in good health with no infectious disease
or any physical or mental disease that may affect the normal study.
2. Requirements on Citizenship
2.1 Applicants who have given up their original Chinese citizenship
(including residents in Hong Kong, Macao and Taiwan) and become
foreign citizens shall provide the documents certifying the cancellation of
Chinese citizenship and household registration, according to the policy
of the Ministry of Education of the PRC.
2.2 If the applicant has acquired foreign citizenship automatically at the
time of birth in a foreign country, whose parents were both Chinese
citizens, or one of the parents was a Chinese citizen, parent’s (with
Chinese citizenship) permanent resident in foreign country should be
obtained prior to the birth of the applicant.
Note: If the applicant is concluded to have Chinese citizenship by the
Chinese public security department after application, admission or
enrollment, the applicant will be disqualified from application, admission
or enrollment or withdrawal from school will be required.
3.Language Proficiency Requirements: Applicants should meet with
Language Proficiency Requirements of Doctoral Degree Programs at
Zhejiang University for International Applicants

申请材料

Application
Materials

1.个人普通护照首页。护照有效期须至 2024 年 12月 31 日及之后，

如不符合要求请提前更换。

2.最高学历证明。如申请人为应届毕业生，需提交本人就读学校出具

的预计毕业证明，录取后需补交学历证明原件或公证件（最迟须在入

学前取得学位证书）。

3.硕士研究生阶段和本科阶段成绩单。

4.语言水平考试成绩或证明。

5.个人陈述。1500字左右，用汉语或英语撰写。内容包括个人的学习、

工作经历，申请理由和研究计划。

6.两位教授或副教授的推荐信。推荐人签字并附联系电话及 Email。
7.发表过的学术论文或学术成果（如有）。

8.《浙江大学导师接收国际学生意向表（2024版）》（如有）

请注意，此文件应由申请人主动向导师提供，必须使用 2024版本。

不接受旧版本。部分专业必须提供。

9.学校鼓励申请人提供 GRE、NTS-GAT等考试成绩。
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10.原为中国公民，后加入外国国籍者，须提供（1）中国国籍退籍证

书；（2）中国户籍注销证明；（3）加入外国国籍证明。

11.在外国出生即取得外国国籍的申请人，父母双方或一方为中国公

民的，须提供（1）申请人出生即取得外国国籍证明；（2）申请人出

生前父母（中国公民方）在外国的永久居留证明。

12.申请表

13.外国人体格检查表

14.无犯罪记录证明

1. A photocopy of passport front page.The expiry date of the passport
should be after December 31, 2024.
2. Highest degree certificates. If applicants are university students, they
shall provide an official pre-graduation certificate. The original or
notarized copy of the academic qualification certificate must be submitted
after admission (the degree certificate must be obtained no later than
registration).
3. Academic transcripts during Master’s and Bachelor’s degree study.
4. Languageproficiency certificates.
5.Personal statement, in Chinese or English, should include study and
work experience, reasons for application and study proposal. No less than
1500 words.
6. Two letters of recommendation from full professors or associate
professors. (Professors’ signature, contact phone number and email
address must be put on the letter.)
7. Published academic papers or other academic achievements. (If
applicable)
8.2024 version of Form for Provisional Acceptance of International
Student by ZJU Supervisor(If applicable)
Applicants shall provide the above form for supervisors to fill. Old
versions will not be accepted.Applicants of some programs must provide
this form, please refer to the catalog of doctoral degree programs.
9. Applicants are encouraged to provide GRE、NTS-GAT test score.
10. Applicants who have given up their original Chinese citizenship and
become foreign citizens shall provide :
10.1 documents certifying the cancellation of Chinese citizenship,
10.2 documents certifying the cancellation of Chinese household
registration,
10.3 documents certifying the acquirement of foreign citizenship.
11. If the applicant has acquired foreign citizenship automatically at the
time of birth in a foreign country, whose parents were both Chinese
citizens, or one of the parents was a Chinese citizen, please provide:
11.1 documents certifying acquiring foreign citizenship at the time of
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birth,
11.2 documents certifying parent’s (with Chinese citizenship) permanent
residence in foreign country before the birth of the applicant.
12.Application form
13.Foreigner Physical Examination Form
14.No criminal record Certificate

特殊备注

Special Notes
附件 1：英语授课博士专业

Attachment 1：English-taught Phd programs
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附件 2：汉语授课博士专业

Attachment 2：Chinese-taught Phd programs
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